
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 05/10/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
             

             
ΘΕΜΑ:  «Υποστελέχωση του Νοσοκομείου της Κω» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Το ως άνω νοσοκομείο υποφέρει από σημαντική έλλειψη προσωπικού, όπως μας 
ενημερώνουν κάτοικοι του νησιού. Δημοσίευση τοπικής ενημερωτικής ιστοσελίδας  
αναφέρει ότι, υπάρχουν μόνον δύο παθολόγοι σε αντίστοιχες οργανικές θέσεις, με 
το βάρος των ευθυνών τους να είναι εξαιρετικά μεγάλο, καθώς, διαχειρίζονται το 
ήμισυ το εισαγωγών ασθενών, τα πρωτόκολλα για τον ιό «Covid-19» και 
φροντίζουν, παράλληλα, όλες τις τρέχουσες ανάγκες του πληθυσμού, του 
τουρισμού αλλά και του λαθρομεταναστευτικού προβλήματος. Πληροφορίες των 
ντόπιων, μάλιστα, μας μεταφέρουν ότι, μια παιδίατρος στο νοσοκομείο, χωρίς 
παιδιατρική κλινική, κάνει υπεράνθρωπες προσπάθειες, μία μόνο νεφρολόγος με 
έναν γενικό ιατρό κρατούν τη μονάδα τεχνητού νεφρού και δυο καρδιολόγοι, που 
εφημερεύουν δεκαπέντε μέρες τον μήνα, αντιμετωπίζουν δεκάδες περιστατικά. Τα 
στελέχη του νοσοκομείου κάνουν λόγο για σταλμένα υπομνήματα προς το 
Υπουργείο Υγείας, που όμως, σύμφωνα με τους ίδιους, έχουν πέσει στο κενό.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να αναλάβετε το ταχύτερο δυνατό τις απαραίτητες πρωτοβουλίες για τη 
στελέχωση του νοσοκομείου της Κω με το απαραίτητο προσωπικό, ώστε να 
καλυφθούν, όπως ζητούν οι εργαζόμενοι, οι θέσεις που προβλέπονται από τον 
οργανισμό λειτουργίας του, καθώς, η προκήρυξη για προσλήψεις προς στελέχωση 
του νοσοκομείου της Κω, που έγινε τον περασμένο Φεβρουάριο, ως φαίνεται, δεν 
έχει ακόμα παράξει ακόμα θετικά σχετικά αποτελέσματα;   
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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